



Date: 17 September 2024
Ref: AFS/DFM/RAA-21/2024

التاريخ: 17 سبتمبر 2024
المرجع: AFS/DFM/RAA-21/2024

H.E Dr. Maryam Butti Al Suwaidi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi – United Arab Emirates

المحترمة،
سعادة الدكتورة/ مريم بطي السويدي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

المحترم،
السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of Board of Directors meeting of Al Ansari Financial Services PJSC (the "Company")

الموضوع: إخطار بخصوص اجتماع مجلس إدارة الأنصاري للخدمات المالية ش.م.ع. ("الشركة")

This is to kindly inform you that the Company's Board of Directors will hold a virtual meeting on Thursday 19 September 2024 at 4:00 pm to consider, discuss and approve (as applicable) the following:

نود أن نحيط سعادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة سوف يعقد اجتماعاً افتراضياً في تمام الساعة الرابعة بعد الظهر من يوم الخميس الموافق 19 سبتمبر 2024، وذلك للنظر في المسائل التالية ومناقشتها والموافقة عليها (حسبما يقتضي الأمر):

- 1- Distribution of interim Cash Dividends for the first half of the financial year 2024, as per authorization granted by shareholders in the General Assembly held on 19 March 2024.
- 2- Regular matters and any other business of the Company.

1- توزيع أرباح نقدية مرحلية وذلك عن النصف الأول من العام 2024، بموجب التفويض الممنوح للشركة من المساهمين خلال اجتماع الجمعية العمومية الذي عقد 19 مارس 2024.

2- أمور اعتيادية وما يستجد من أعمال.

Sincerely,

مع أطيب التحيات،

راشد علي الأنصاري
الرئيس التنفيذي
Rashed A. Al Ansari
Chief Executive Officer

